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PROTOKÓŁ

Z POSIEDZENIA  WSPÓLNEGO

KOMISJI  RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  24 lutego  2021  r.

w zdalnym  trybie  obradowania

W posiedzeniu  wspólnym  Komisji  Rady Powiatu  Nowotomyskiego,  które  odbyło  się w

dniu  24 lutego  2021 r. w zdalnym  trybie  obradowania,  udział  wzięli  członkowie  Komisji

Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego,  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki

Społecznej  oraz  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa,  Starosta

Nowotomyski  - Andrzej  Wilkoński,  Wicestarosta  - Marcin  Brambor,  Przewodnicząca  Rady

Powiatu  -  Renata  Gruszka,  Sekretarz  Powiatu  -  Ewa Bąbelek  oraz  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara

Golon.

Listy  obecności  członków  poszczególnych  Komisji  stanowią  załącznik  nr I  do protokołu.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju

Gospodarczego  -  Zbigniew  Markowski,  który  powitał  wszystkich  obecnych.  Przewodniczący

poinformował,  że radni  otrzymali  proponowany  porządek  obrad  wraz  z materiałami,  a

wszelkie  zapytania  i uwagi  mogli  kierować  na adres  mailowy  Biura Rady. Odpowiedzi  na

przesłane  zapytania  zostały  udzielone  na piśmie.  Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  chce  zadać

pytanie?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  1. Porządku  obrad.

Ad.l.  Informacja  dotycząca  sytuacji  finansowej  Powiatu  wg  stanu  na dzień  31 grudnia  2020

roku.

Przewodniczący  poinformował,  że do  informacji  dotyczącej  sytuacji  finansowej

Powiatu,  stanowiącej  załącznik  nr 2 do protokołu,  nie wpłynęły  żadne  zapytania  i uwagi.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  pytania  do pani  Skarbnik?  Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poinformował,  że Komisja  przyjmuje  informację  i przeszedł  do punktu

2. Porządku  obrad.



Ad.2.  Informacja  o wykorzystaniu  środków  finansowych  w zakresie  promocji  Powiatu

Nowotomyskiego  za 2020  rok.

Przewodniczący  poinformował,  że  do  informacji  o wykorzystaniu  środków

finansowych  w  zakresie  promocji  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2020  rok, stanowiącej

załącznik  nr  3 do  protokołu,  nie  wpłynęły  żadne  zapytania  i uwagi.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  3. Porządku  obrad.

Ad.3.  Informacja  o zmianach  budżetu  dokonanych  przez  Zarząd  Powiatu.

Przewodniczący  poinformował,  że  uchwały  Zarządu  o zmianach  budżetu  zostały

dołączone  do przedmiotowego  punktu  porządku  obrad  i nie  wpłynęły  do nich  żadne  zapytania

iuwagi.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  4. Porządku  obrad.

Ad.4. Informacja  n/t planu remontów  i inwestycji  drogowych  na rok 2021 oraz stopnia

przygotowania  do tych prac (dokumentacja  techniczna  /  zamówienia  publiczne  / realizacja).

Przewodniczący  poinformował,  że do informacji  n/t planu remontów  i inwestycji

drogowych  na rok  2021  oraz  stopnia  przygotowania  do tych  prac,  stanowiącej  załącznik  nr 5

do protokołu,  wpłynęło  zapytanie  radnego  Adama  Pilca.  Odpowiedź  na przesłane  zapytanie

zostało  udzielone  na piśmie  i przesłane  radnym  na tablety.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do  punktu  5. porządku  obrad.

Ad.5.  Aktualna  sytuacja  finansowa  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w  Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  poinformował,  że do przedmiotowego  punktu,  nie wpłynęły  żadne

zapytania  i uwagi.  Materiały  do wyżej  wymienionego  punktu  stanowią  załącznik  nr 6 do

protokołu.  Przewodniczący  poinformował,  że  Dyrektor  SPZOZ jest  obecny  i można  mu

zadawać  pytania.  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  zapytał  Dyrektora  SPZOZ, dlaczego  brakuje  podpisu  na aktualnej

sytuacji  finansowej.

Dyrektor  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora

Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  poinformował,  że podpis  zostanie  uzupełniony.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  6. Porządku  obrad.

Ad.6.  Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  poinformował,  że  do  sprawozdania  z działalności  Powiatowego

Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,  stanowiącego  załącznik  nr  7 do protokołu,  nie  wpłynęły

żadne  zapytania  i uwagi.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.



Przewodniczący  przeszedł  do punktu  7. Porządku  obrad.

I

Ad.7.  Analiza  materiałów  na sesję.

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w  okresie  międzysesyjnym

Przewodniczący  poinformował,  że do sprawozdanie  nie wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jakieś  pytania  do Pana Starosty?  Przewodniczący  w

nawiązaniu  do dzisiejszego  posiedzenia  Zarządu  Powiatu  poprosił  o głos  Starostę.

Starosta  Nowotomyski  poinformował,  że w dniu  dzisiejszym  odbyło  się  posiedzenie

Zarządu,  na  którym  podjęto  uchwałę  w  sprawie  udzielenia  pełnomocnictwa  do

reprezentowania  Powiatu  w  sprawach  dotyczących  realizacji  zadania  pn.  Budowa

Infrastruktury  Sportowej  Lekkoatletycznej  na terenie  Zespołu  Szkół  Nr 1 w Nowym  Tomyślu

oraz  przyjęto  autopoprawki  do projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021  oraz  do projektu  uchwały  w sprawie

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2021-  2032.  Zmiany  wynikają  z ostatecznych  informacji  o wysokości  dotacji  od Wojewody,

subwencji  oświatowej  oraz  zmian  w zapisach,  co do środków  otrzymanych  od Premiera  w

ramach  wsparcia  otrzymanego  w  ubiegłym  roku,  które  zasugerowała  Regionalna  Izba

Obrachunkowa.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jeszcze  jakieś  pytania  ? Nikt  się nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  sprawozdanie  bez  uwag.

Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  podpunktu  porządku  obrad.

b) Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i

Porządku  w  2020  roku.

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  sprawozdanie  bez  uwag.

Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  podpunktu  porządku  obrad.

c)  Sprawozdania  z działalności  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  2020  roku.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do sprawozdania  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  sprawozdanie  bez  uwag.

Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  podpunktu  porządku  obrad.

d)  Sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na poszczególnych

stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez

Powiat  Nowotomyski  za 2020  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do sprawozdania  są jakieś  pytania?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  sprawozdanie  bez  uwag.

Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  podpunktu  porządku  obrad.



e)  Sprawozdanie  z działalności  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  są jakieś  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Członkowie  komisji  przyjęli  sprawozdanie  bez  uwag.

Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  podpunktu  porządku  obrad.

f)  Projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2021.

Przewodniczący  poprosił  o omówienie  projektu  uchwały  Panią  Skarbnik  Barbarę

Golon.

'l

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon  - omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021  r.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w proponowanym  projekcie  uchwały,  w celu

dostosowania  do potrzeb  wynikających  z realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach

budżetowych:

- Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr I w Zbąszyniu,

- Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

- Specjalnego  Ośrodka  Szkolno-Wychowawczego  w Zbąszyniu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany,  a następnie  przeszła  do autopoprawkii

poinformowała,  że w związku  z pismem  Wojewody  Wielkopolskiego  z dnia  17  lutego  2021

roku  informującym  o ostatecznych  kwotach  dotacji  na  zadania  z zakresu  administracji

rządowej  i dotacji  na realizację  zadań  własnych  wykonywanych  przez  Powiat  Nowotomyski

należało  dokonać  zmniejszenia  planu  dotacji  celowych  na rok  2021  o kwotę  94.775,00  zł.

Zmniejszono  dotacje  w dziale  851,  rozdział  85156,  E) 2110  o kwotę  94.775,00  zł. Powyższe

zmiany  skutkują  zmniejszeniem  planu  dochodów  i wydatków  budżetowych  Powiatowego

Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  podziękował  Pani  Skarbnik  i zapytał  czy są jakieś  pytania.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodniczący  zwrócił  się do Pana  Starosty  z pytaniem,  co będzie  realizowane  w

ramach  dofinansowania  od Wojewody  w wysokości  6.000.000,00  zł?

Starosta  odpowiedział,  że w ramach  tego  zadania  będą  realizowane  dwie  podgrupy.

Pierwsza,  główna  grupa  to  przebudowa  i modernizacja  warsztatów  szkolnych  Zespołu  Szkół  nr

1 w Nowym  Tomyślu  z pełną  modernizacją  i częściowym  wyposażeniem.  Nadto  wyposażenie

w urządzenia  związane  z nauką  w Zespole  Szkół  Rolniczego  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego

w Trzciance  i wyposażenie  pracowni  mechatroniki  w Zespole  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu.

Główna  część  tego  zadania  jest  związana  z modernizacją  obiektu  warsztatowego  w Zespole

Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu.



Przewodniczący  zapytał,  czy  te  zadania  będą  zrealizowane  w tym  roku?

Starosta  odpowiedział,  że po podpisaniu  umowy  i rozstrzygnięciu  przetargu  będą

realizowane  w tym  roku.

Przewodniczący  poddał  ww.  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały  wraz

z autopoprawką

I

g)  Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-  2032.

Przewodniczący  poprosił  o omówienie  projektu  uchwały  Panią  Skarbnik  Barbarę

Golon.

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon  - omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia

zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-  2032.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany,  a następnie  przeszła  do autopoprawki.

Przewodniczący  podziękował  Pani  Skarbnik  oraz  poinformował,  że nie  wpłynęły  żadne

zapytania.

Przewodniczący  poddał  ww.  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-  2032.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:



ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały  wraz

z autopoprawką

h)  Projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie  zasad  udzielania

spółkom  wodnym  dotacji  celowej  z budźetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na bieżące

utrzymanie  urządzeń  melioracji  wodnych,  trybu  postępowania  w sprawie  udzielania

tej  dotacji  i sposobu  jej  rozliczania.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zasad udzielania  spółkom  wodnym  dotacji  celowej  z

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na  bieżące  utrzymanie  urządzeń  melioracji

wodnych,  trybu  postępowania  w sprawie  udzielania  tej dotacji  i sposobu  jej

rozliczania.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)
I

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

i)  Projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie  określenia  zadań

powiatu  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  niepełnosprawnych

zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  które  finansowane  będą  z

zaliczki  przekazanej  ze środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2021  roku.



Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  zadań powiatu  z zakresu  rehabilitacji

zawodowej  i społecznej  osób niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie

Powiatu  Nowotomyskiego,  które  finansowane  będą  z zaliczki  przekazanej  ze

środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2021

roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

.l

j)  Projekt  uchwały  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  wyrażenia  zgody  na

dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu

Nowotomyskiego  na rzecz  Gminy  Zbąszyń.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości

stanowiącej  własność  Powiatu  Nowotomyskiego  na rzecz  Gminy  Zbąszyń.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)



Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.
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Ad.8.  Wnioski  i opinie  komisji

Przewodniczący  zapytał,  czy są jakieś  pytania?  Do dyskusji  włączył  się  radny  Sylwester

Kamyszek,  któremu  Przewodniczący  udzielił  głosu.

Radny  Sylwester  Kamyszek  podziękował  Panu  Staroście  za odpowiedź  dotyczącą  zapytania

Radnego  na  sesji  w  sprawie  transportu  publicznego,  w  którym  powiat  nowotomyski

uczestniczy.  Radny  zapoznał  się z sytuacją  na terenie  Gminie  Lwówek,  która  sama  partycypując

w tym  projekcie  musiałaby  wyłożyć  rocznie  w budżecie  350.000,00  zł, co niewątpliwie  jest

dużą  kwotą.  Radny  proponuje  by porozmawiać  w tej  sprawie  z gminą  Nowy  Tomyśl  i Pniewy,

by również  partycypowały  w kosztach.  Chodzi  o to,  by  mniejsze  miejscowości  leżące  w Gminie

Lwówek,  na  trasie  Nowy  Tomyśl  - Lwówek,  nie  zatraciły  charakteru  dostępności  dla

przeciętnych  obywateli.  Radny  apeluje  o rozmowy,  by nie  utracić  idei  leżącej  u podstaw  tego

przedsięwzięcia.

Starosta  podziękował  radnemu  za informację  i apel,  z którymi  się  zgadza.  Starosta

poinformował,  że deklaracja  Gminy  Lwówek  jest  zależna  od wysokości  ewentualnego  wsparcia

tego  przedsięwzięcia.  Starosta  poinformował,  że tak  wysokie  koszty  wynikają  z tego,  że Gmina

Pniewy  nie  wyraża  woli  partycypowania  w  kosztach  przedmiotowego  przedsięwzięcia.

Starosta  podkreślił,  że przez  solidarnościowe  podejście  wszyscy  mogliby  skorzystać.  Jest  to

strata  dla mieszkańców  Lwówka,  które  nie ma dostępu  do kolei,  jak  i części  mieszkańców

Gminy  NowyTomyśl,  którzytakże  bardzo  chętnie  by  korzystaliz  połączeń  PKS-u,  ponieważ  nie

wszyscy  mają  dostęp  i korzystają  z komunikacji  kolejowej.  Gmina  Nowy  Tomyśl  jak  i Powiat

Nowotomyski  uczestniczą  w wsparciu  Kolei  Metropolitalnych.  Naszym  udziałem  jest  by

utrzymać  i zwiększyć  ilość  kursowania  kolei.  Starosta  rozumie  Burmistrza  Lwówka,  gdyż

wymagana  od Gminy  kwota  uczestnictwa  w przedsięwzięciu  bez udziału  Gminy  Pniew  jest

bardzo  duża.

Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chce  zabrać  głos.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodniczący  Zbigniew  Markowski  zadał  pytanie  radnemu  Ireneuszowi  Kozeckiemu

dotyczące  budowy  wiaduktu.  W związku  z niepokojem  mieszkańców  Nowego  Tomyśla,  na

jakim  etapie  jest  dokończenie  dokumentacji?

Radny  Ireneusz  Kozecki  potwierdził,  że do końca  2020  roku  współpracował  z Burmistrzem  i

Gminą  Nowy  Tomyśl  w sprawie  budowy  wiaduktu.  Radny  potwierdził,  że pracował  przy

porządkowaniu  dokumentacji.  Dokumentacja  poprzez  okres  pandemii  jest  w tej chwili  w

wydłużającym  się okresie  realizowania.  Są pewne  problemy  związane  z realizacją  poprzez

poszczególne  instytucje  w terminie  tych  wszystkich  działań.  Radny  przyznał,  że na obecną

chwilę  dopięte  zostały  wszystkie  sprawy  związane  ze  sprawami  technicznymi  oraz



administracyjnymi.  Dzisiaj  jest  to na etapie  oczekiwania  na opinię  z Regionalnej  Dyrekcji

Ochrony  Środowiska.  Jakie  będą  dalsze  losy  realizacji  tego  przedsięwzięcia,  pytanie  takie

należy  kierować  do Burmistrza  Nowego  Tomyśla.

Przewodniczący  zapytał  Radnego  Ireneusz  Kozeckiego,  jak  ocenia,  czy dokumentacja  będzie

wykonana  w tym  roku?

Radny  Ireneusz  Kozecki  jest  przekonany,  że tak.  Według  oceny  radnego  oraz  po zapoznaniu

się ze wszystkimi  dokumentami,  które  są w dyspozycji  Gminy,  ale także  i projektantów  w

przekonaniu  radnego  i dużym  Jego zaangażowaniu,  dokumentacja  powinna  mieć  nawet

skrócony  okres  opracowania.

Przewodniczący  zapytał,  do  jakiego  okresu  dokumentacja  powinna  być  sporządzona?

Radny  Ireneusz  Kozecki  odpowiedział,  że jest  to  termin  trzy  miesiące,  kwartał.  Termin  przyjęty

przez  projektantów  w kwestii  nowego  terminu  przyjętego  tj. końcówka  roku  -  listopad  2021

r., co jest  podyktowane  okresem  pandemii  i funkcjonowaniem  niektórych  instytucji,  które  są

zaangażowane  w  tej  chwili  w  realizację  tego  projektu.  Radny  dodał,  że  również  w

przedsięwzięciu  budowa  drogi  Lwówek  -  Opalenica,  jest  brana  również  pod  uwagę  kwestia

wydłużenia  terminu  sporządzenia  dokumentacji.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jeszcze  jakieś  pytania  do radnego  Ireneusza  Kozeckiego?  Nikt

się nie  zgłosił.

Ad.9.  Sprawy  różne.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są jakieś  wnioski  i opinie?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  - Zbigniew  Markowski

podziękował  wszystkim  za udział  w posiedzeniu  wspólnym  Komisji.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  B dżetowej

Rozwoju  podarczego

(Zbigni arkowski

Przygotowała:  Daria  Nawrot
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Brambor  Marcin  (obecny)

Chłopek  Dariusz  (obecny)

Drąg  Konrad  (obecny)

Frąckowiak  Adam  (obecny)

Galas  Maria  (obecny)

Kaczmarek  Dorota  (obecny)

Kamyszek  Sylwester  (obecny)

Kąkolewski  Patryk  (obecny)

Kozecki  Ireneusz  (obecny)

Markowski  Zbigniew  (obecny)

Napierała  Władysław  (obecny)

Pacholak  Krzysztof  (obecny)

Pieprzyk  Jacek  (obecny)

Pigla  Edwin  (obecny)

Pilc  Adam  (obecny)

Szczechowicz  Tomasz  (obecny)

Wichtowski  Marek  (obecny)

Wilkoński  Andrzej  (obecny)
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